
Generalforsamling 31/8-2023 

Med virkning fra 1/8-23 er der forhandlet nye halmkontrakter. Der blev tegnet 2 årlige kontrakter mod 
normalt 5 årlige kontrakter pga. uvisheden om co2 afgifts-størrelsen. Vi var forberedte på stigende priser 
på halmen. Dels pga. forhandlingstidspunktet, høje energipriser samt priser på gødning. Det endte med en 
stigning på 22% på halmprisen. 
I vores øjne en voldsom stigning. 
I forbindelse med de forhøjede priser på halm, er vi så småt ved at finde alternativ energiforsyning. Der 
blev for ca. 4 år siden regnet på etablering af varmepumpe. 
Dengang var det ikke rentabelt i forhold til halmpriserne, men på nuværende tidspunkt er det blevet 
interessant igen. 
 
Det forløbne år har været stabilt for varmeværket. 
Vinteren 22-23 var mild, hvilket medførte et mindre salg af varme. 
Der er produceret 16083 MWh 
Der er solgt            11789 MWh 
Der har været et varmetab på 26,7% 
Halmforbrug på    7824 stk = 4424 tons 
Antal forbrugere er 673 
Varmeprisen er fastsat til 39 øre pr. KWh , så prisen er uændret fra sidste år. 
 
Den fornuftige samarbejdsaftale med Ørsted Vandværk fortsætter uændret. 
 
Vedligeholdelse på værket: 
1. Filterposerne er blevet udskiftet pga. tidens tand, da der skulle udføres måling for co2-NOx-svovl mv., så 
vi fik de bedste resultater. 
2. Nyt Edb styreprogram til 100.000,- kr. 
 
På sidste generalforsamling fortalte vi om de nye energimålere. De sidste 225 stk. står på vores lager, og de 
vil blive monteret her i efteråret. 
 
Til sidst skal lyde en stor tak til de ansatte, revisor Ole Skoubo samt den øvrige bestyrelse for godt 
samarbejde i det forløbne år. 
 
 


